

# ÅRSMELDING FOR 2019

## LAKSELVBUKT UTVIKLINGSLAG

### ÅRSMØTE 20.02.2020

#### LAKSELVBUKT UTVIKLINGSLAG

**Sted: Senterkafeen kl. 1900**

#### **Saksliste:**

- Sak 1. Valg av ordstyrer, møtoreferent og 2 til å underskrive årsmøteprotokoll.
- Sak 2. Godkjenning av innkallingen.
- Sak 3. Årsmelding.
- Sak 4. Revidert regnskap.
- Sak 5. Innkommende saker.
- Sak 6. Forslag til arbeidsplan og budsjett.
- Sak 7. Valg av leder
- Sak 8. Valg av styremedlemmer/ varamedlemmer
- Sak 9. Valg av revisor.
- Sak 10. Valg av valgkomite.

## **Styret 2019**

I 2019 har Lakselvbukt utviklingslag hatt følgende styre:

Rune Benonisen, leder  
Ted Mortensen, nestleder  
Jeanette Guttormsen, kasserer  
Kine Larsen, styremedlem  
Trygve Pedersen, styremedlem  
Cathrine Rundhaug, styremedlem  
Therese Kolstrøm, styremedlem

### **Andre verv:**

Olav Sandstrand, revisor  
Per-Helge Engen, valgkomite  
Mari-Ann Benonisen, valgkomite

### **Møtevirksomhet i årsmøteperioden:**

Styret har avholdt 7 styremøter i perioden mars 2019 og fram til årsmøtet. 41 saker er blitt behandlet i styret i denne perioden. Vi har i tillegg deltatt på regionmøte for utviklingslagene i «vår» region.

## Oppsummering av saker i årsmøteperioden:

2019-20:	Saker:
Mars	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Sendt innspill til ny reiselivsstrategi for Tromsø kommune</li> <li>● Første styremøte etter årsmøtet</li> <li>● Nytt styre og årsmelding sendt til godkjenning i hovedstyret og brønnøysundreg.</li> <li>● Sak mottatt ang planer om å lage båtutsett i Vågen. Behandlet saken og styret er positive, men vi ønsker mer informasjon fra initiativtakerne for å kunne avgjøre hva vi gjør videre</li> <li>● Møte med næringssjefen ifm. sakene: butikken som turistvert, sondering reiselivsprosjekt/sjøsamisk kultursenter, nasjonal turistvei, sondering nasjonalparkstatus. Skisse til prosjekt og mulighet for å søke forprosjektmidler.</li> <li>● Ted og Rune påmeldt til årsmøte i HS. Snøstorm og uforsvarlig kjøreforhold gjorde at vi ikke fikk deltatt</li> </ul>
April	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Vi sender leserinnlegg til Nordlys og iTromsø ang. dårlig veivedlikehold</li> <li>● Vi jobber fram en skisse til et mulig reiselivsprosjekt, med mål om at deler av innhold skal få plass i den nye reiselivsmeldinga til TK</li> <li>● Cathrine purrer på Statens vegvesen i tidligere e-post der vi etterspør hva som skal til for at vårt område kommer under ordningen «nasjonal turistvei»</li> <li>● Planlegger innhold på aktivitetsuka i starten av juni</li> </ul>
Mai	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Invitert Oddrun Skjemstad til aktivitetsuka for å holde et informasjonsmøte om ulike sider ved nasjonalpark vs. Dagens vernestatus.</li> <li>● Planlegges politisk debattmøte på grendehuset i juni. Møtet blir senere avlyst og flyttet til slutten av august pga. manglende/skjev politisk deltakelse.</li> <li>● Kine engasjerer seg i Turelvaprojektet og tar kontakt med media og Tromsø museum, samt klargjør at en tidligere uttalelse som klage til saksbehandler Steinar Pedersen</li> <li>● Orientering i styret om beitebruksplan til høring.</li> <li>● Cathrine kjøper inn barnepads til hjertestarteren, noe som betyr at denne er klar til bruk for alle i bygda.</li> </ul>
Juni	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Meldte inn ønsker til HS om lokale trafikksikringstiltak som bygda vår ønsker gjennomført</li> <li>● Gjennomført folkemøte/infomøte i Lakselvbukt om Tenk Tromsø ved Kristin Røymo</li> <li>● Gjennomført folkemøte/infomøte fra verneområdestyret vedr. vernestatus og konsekvenser ved endret vernestatus til nasjonalpark</li> <li>● Møte med næringssjefen, Visit Tromsø, Coop Marked ved Marny og Lakselvbukt utviklingslag, hovedsak: butikken som turistvert. Ber næringssjefen i samme møte om å undersøke/purre på innkjøpsordningen for å handle lokalt, politisk vedtatt flere måneder i forveien.</li> <li>● I forbindelse med befarig med OED, fylkesmannen skriver vi en uttalelse som sendes saksbehandler for kraftprosjektet ved Turelva.</li> </ul>

August	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Vi får et svar på vår tidligere henvendelse vedr. manglende innkjøpsavtale på «handle lokalt». Svaret er «tåkete» og henviser til arbeidet med kommende anskaffelsestrategi. Vi påklager dette og ber om lokal innkjøpsavtale må iverksettes jfr. Politisk vedtak. En av kommunens jurister svarer på dette.</li> <li>● Vi arrangerer tidligere utsatte politiske debattmøte. Stort fremmøte både blant politikerne, men ikke minst tilhørerne</li> <li>● Vi uttaler oss i en fradelingssak Djupenvegen 273 bnr. 152/18. Styret pos. Til planene</li> </ul>
September	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Vi får ansvaret for å være bygdas koordinator vedr. tv-aksjonen. Vi inviterer folk/lag-foreninger til å ta roder, noe som fungerer bra. Aksjonen gjennomføres senere etter planen.</li> <li>● Grethe Nysæther tar kontakt med oss ifm. uklarhet om Tiurdalen som utfartsområde, merking og bruk av stier</li> <li>● Vi innfører nye skjerpede rutiner for utleie av lagets ryddesag. Utleiebok og fast utleiested.</li> <li>● Fått svar fra SVV ang. spørsmålet om nasjonal turistvei</li> </ul>
Oktober	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Klargjør og sender inn årets aktivitetsrapport til HS</li> <li>● Behandler sak om julegrantenning og vår rolle i dette</li> <li>● Deltakelse på regionmøte i Ramfjord for utviklingslagene i denne regionen</li> <li>● Henvendt oss til næringssjefen for å få inn et konkret innspill til handlingprogrammet for den nye reiselivsplanen: Sjøsamisk kultursenter</li> </ul>
November	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Koordinerer ansvaret ift. Julegrantenninga. Ender med at husflidslaget tar hovedansvaret for arrangmentet. Vi bevilger penger til dette formålet, samtidig som vi flytter hele arrangmentet til utenfor butikken.</li> </ul>
Desember	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Koordinerer ansvaret ift. Julegrantenninga. Ender med at husflidslaget tar hovedansvaret for arrangmentet. Vi bevilger penger til dette formålet, samtidig som vi flytter hele arrangmentet til utenfor butikken.</li> <li>● Invitert til å koordinere neste års vårryddeaksjon</li> </ul>
Januar	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Sendt inn to innspill til kommuneplan, samfunnsdelen</li> <li>● Utviklingslaget følger opp vedtak fra siste årsmøte med å kalle inn til koordineringsmøte for 17. mai komite.</li> <li>● Laget møteplan for styret fram til sommeren 2020</li> <li>● Har sendt uttalelse til Troms Kraft vedr. del av lyslinje uten «eierskap»</li> <li>● Bestemt hvem som skal «sendes» til årsmøtet for utviklingslagene 21. mars</li> </ul>
Februar	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Årsmøte 20. februar.</li> </ul>

# Regnskap 2019

## Beholdning pr. 01.01.2019:

Total beholdning 110 588,58

### Inntekter

Tilskudd Tromsø kommune 46 715,79

Tilskudd prosjekter -

Bankrenter 56,07

Egenandel julebord 3 852,00

**SUM INNTEKTER 50 623,86**

### UTGIFTER

Møtevirksomhet 10 691,89

Administrasjon 8 751,32

Sagblad 296,00

Julebord 18 888,00

Julegrantenning 3 602,60

Bankgebyrer 582,48

Prosjekt gapahuk 1 400,00

Hjertestarter 1 480,07

**SUM 45 692,36**

**Resultat 2019 4 931,50**

**Beholdning 31.12.2019 115 520,08**

**Beholdning 31.12.2019**

**justert for utg. ført jan. 2020: 114 665,28**

## Budsjett 2019

### Inntekter

Tilskudd Tromsø kommune 12 000

**SUM INNTEKTER 12 000**

### UTGIFTER

Møtevirksomhet/fellesmøter 6 000

Tursti 18 200

Diverse 31 366

Bankgebyrer 100

Prosjekt gapahuk 54 067

Hjemmeside 855

**SUM 110 589**

## **REVISJONSBERETNING.**

### **LAKSELVBUKT UTVIKLINGSLAG – REGNSKAP 2019**

Regnskapet for Lakselvbukt Utviklingslag for regnskapsåret 2019 er gjennomgått og revisor har følgende bemerkninger:

- Alle posteringer på de enkelte konti stemmer med vedlagte bilag.
- Samtlige regnskapsførte transaksjoner stemmer med beløp på bankutskrifter.
- Balansen stemmer i hht registrerte bilag
- Det er en differanse på kr 854.80 mellom regnskapet og beholdning på bankkonto pr 31.12.2019. Årsaken til dette er at det er foretatt 3 transaksjoner i januar 2020 som vedrører regnskapet for 2019. Dette gjelder bilag nr: 480, 483 og 488. Disse transaksjonene utgjør til sammen kr 854,80 og er naturlig nok ikke registrert på bankutskrifter for 2019.

Regnskapet er ført på en oversiktlig og god måte og alle bilag er nummerert.

Revisor har derfor ingen betenkeligheter med å godkjenne regnskapet for 2019.

Lakselvbukt, 19.02.2020

Olav V. Sandstrand

Revisor

## Budsjett 2020

### INNTEKTER

Tilskudd Tromsø kommune	32000
Bankrenter	100

**SUM 32100**

### UTGIFTER

Møtevirksomhet	5000
Bankgebyrer	340
Hjemmeside	960
Julegrantenning	3000
Prosjekt gapahuk	1000
Hjertestarter	1500
Administrasjon	20000
Ryddesag	300

**SUM 32100**

## Innmeldte saker:

### Egne saker:

#### **1. Godtgjørelser for styrearbeid:**

Styret har ikke hatt tradisjon for å godtgjøre arbeidet som det merarbeidet slike styreverv medfører. Ikke engang kjøregodtgjørelse har vært vanlig å ta ut. Over tid er ikke dette greit, både av hensyn til merarbeid på fritid, samt at det kan være lettere å rekruttere nye til slike verv. Bygdene i dag er preget av stadig mindre personer som ønsker å ta på seg slike verv, derfor ser vi det som ekstra viktig å både ta vare på de som gjør en slik innsats, samt motivere nye for denne type arbeid. Lignende ordninger praktiseres i andre utviklingslag. På bakgrunn av overnevnte, foreslår styret følgende satser for godtgjøring:

Leder: kr 3000

Kasserer: kr 2000

Nestleder: kr 1000

Alle i styret får kr. 250 pr møte

Prosjektarbeid utenfor ordinært styrearbeid: kr. 250 pr møte

#### **2. Endring av beløp til bundne midler:**

Sist årsmøte viste at vi hadde stående bundne midler i størrelsesorden kr. 99102 kr. Styret foreslår å redusere de bundne midlene til kr. 30.000,-. Midlene har tidligere vært bundet opp i vedlikehold og framtidig utbedring av gapahuken i Forsen, samt turstien ved Heggevoll/Johanla. Vi ønsker med dette å frigjøre midler slik at privatpersoner og lag/foreninger kan søke om midler til ulike formål i bygda. Skogrydding, turstier, skilting, båtutsett, kurs og ellers utstyr som kommer alle til gode er eksempler på mulige formål. Det er heller ikke noe i veien for at personer/lag- og foreninger kan søke utviklingslaget om midler til å utføre vedlikehold på de to prosjektene som det tidligere var satt av bundne midler til. Likevel ønsker vi å ha en buffer på kr. 30000 pga. av verdiene som ligger i gapahuken spesielt.



## **Styrets arbeidsprogram videre:**

Alle pågående saker ønsker vi naturlig nok å følge opp i kommende år. Her nevnes spesielt:

- Butikken som servicepunkt
- Innkjøpsavtaler Coop marked og handle lokalt
- Være med å igangsette en arbeidgruppe og bidra til søknad om forprosjekt «Sjøsamisk kultursenter»
- Følge på om kommuneplanens samfunnsdel legges til rette for i vårt område
- Følge opp kommunens reiselivsstrategi og være «vaktbikkje» for at tiltak vi har meldt inn, kommer med fra vårt område
- Få bidratt mer i forhold til planene med båtutsett i Vågen
- Få til mer samarbeid med Olderbakken utviklingslag om felles saker

Styret ønsker fortsatt å bidra til å få i gang informasjonsmøter og folkemøter når behovet er tilstede. Her er det bare å ta kontakt!

## Valg:

### INNSTILLING TIL STYRE I LAKSELVBUKT UTVIKLINGSLAG 2020.

I forbindelse med forslag til nytt styre for Lakselvbukt utviklingslag har valgkomiteen, Per-Helge Engen og Mari-Ann Benonisen, gjort følgende:

- Vært i kontakt med styrets leder og samtlige styremedlemmer
- Sett på arbeidet inneværende år.

Ut fra dette mener valgkomiteen at det arbeides godt i styret. Valgkomiteen innstiller derfor til gjenvalg for sittende styre – med unntak av styremedlemmene Ted Mortensen og Therese Kolstrøm som ønsket å takke av. Som nytt medlem foreslår valgkomiteen Bjørn Olav Moe

Verv	Navn		Merknader
Leder	Rune Benonisen		
Nestleder	Kine Larsen		
Kasserer	Jeanette Guttormsen		
Sekretær	Cathrine Rundhaug		
Styremedlem	Trygve Pedersen		
Styremedlem	Bjørn Olav Moe		
Varamedlem	Ted Mortensen		
Varamedlem	Therese Kolstrøm		
Revisor			
Valgkomite			Velges av årsmøtet
Valgkomite			Velges av årsmøtet

Lakselvbukt 13.02.20

Per-Helge Engen,  
Leder, valgkomiteen